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 REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
           OPĆINA ROVIŠĆE 
            Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/22-01/4 
URBROJ: 2103-14-01-22-2 
 
Rovišće, 17. kolovoza 2022. 

 
Z A P I S N I K 

 
sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 17. kolovoza 2022. godine u 19,00 sati 
u prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 10  vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
IVICA HRGA, JASMIN KOMLJENOVIĆ, ROKO PAŠALIJA, MARINA RISEK, JOZO ŠUKAN i 
ZDENKA ŽUŽIĆ. 
  Sjednici nisu bili nazočni MIHAELA MEGLOBA i IVICA TANJIĆ. 
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, viša stručna suradnica za financije i računovodstvo u JUO 
SANJA HORVAT, predsjednik Socijalnog vijeća STJEPAN ŠIMUNOVIĆ, TANJA RATKOVIĆ i 
vježbenica NATALIJA JAGARIĆ. 
 
  Sjednicu je otvorio predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 10 od 12 
vijećnika.  
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu, uz jednu nadopunu. Iza točke 6. dodaje se nova točka 7. 
„Donošenje Odluke o otpisu potraživanja“, a točka „Pitanja i prijedlozi“ postaje točka 8. Predloženi 
dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi: Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO 
kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća. 
 

2. Donošenje Odluke o drugim izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 
2022. godinu. 
 

3. Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi. 
 

4. Donošenje Zaključka o davanju pozitivnog mišljenje na konačni prijedlog Strategije 
razvoja većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko razdoblje 2021. – 2027 
godina. 
 

5. Donošenje Zaključka o davanju pozitivnog mišljenje na konačni prijedlog Akcijskog 
plana. 
 

6. Donošenje Odluke o suglasnost za provedbu ulaganja na području Općine Rovišće 
za projekt „Rekonstrukcija – jednostavni radovi na uređenju  prizemlja zgrade 
Društvenog doma Rovišće“. 
 

7. Donošenje Odluke o otpisu potraživanja. 
 

8. Pitanja i prijedlozi. 
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TOČKA 1. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 7. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Kako nitko od nazočnih nije imao 
primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 
 

TOČKA 2. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal kod dolaska na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o drugim izmjenama i 
dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2022. godinu. U kratkom uvodu naglasio je da se 
povećavaju troškovi energenata, što traži i povećanje stavki u proračunu. Zatim je dao riječ Sanji 
Horvat kako bi dala dodatno obrazloženje. 
  SANJA HORVAT kaže da je Proračun Općine Rovišće ovim drugim izmjenama i 
dopunama umanjen za 358.020,00 kn, te on sada iznosi 26.131.988,51 kn. Do izmjena dolazi kod 
povećanja sredstva za energiju zbog povećanja cijena na tržištu, u iznosu od 89.000,00 kn. Povećani 
su rashodi za usluge na iznos od 449.000,00 kn, zbog toga što je Općina trenutno u fazi projektiranja i 
pripremanja novih projekata za predstojeće razdoblje kada su najavljeni brojni natječaji na koje će 
Općina moći aplicirati. Ta sredstva iskoristit će se za usluge projektiranja i usluge konzultanata. Zbog 
digitalizacije upravno-pravnih poslova, adaptacije softwarea, uvođenja eura i digitalne transparentnosti 
transparentnosti proračuna, povećavaju se sredstva za nabavu softwarea u iznosu 80.000,00 kn. 
Iznos od 300.000,00 kn odvojit će se za projekt Rekonstrukcija prizemlja Društvenog doma Rovišće 
koji će se aplicirati na javni poziv koji provodi LAG Sjeverna Bilogora. Maksimalna vrijednost potpore 
je 20.000,00 eura. Za obnovu spomenika su umanjena sredstva za 349.500,00 kn te je time preostao 
iznos od 150.500,00 kn. Kod izgradnje i rekonstrukcije zelenih površina i dječjih igrališta planiran je 
iznos od 1.000.000,00 kn, ali će biti dovoljno 500.000,00 kn za predviđene radove u ovoj godini. 
Izgradnja reciklažnog dvorišta je umanjena za 918.520,00 kn, te je ostao manji iznos kako ne bismo u 
potpunosti micali taj projekt iz proračuna ukoliko se raspiše natječaj u Fondu za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost. Sredstva predviđena za stambeno – poslovnu zgradu su ostala u iznosu 
600.000,00 kn. Povećan je iznos za otkup zemljišta za 100.000,00 na 300.000,00 kn, zbog otkupa 
zemljišta za provedbu projekta sportsko-rekreacijskog centra Općine Rovišće u Predavcu. Također 
povećane su socijalne pomoći zbog novih pomoći koje su uvrštene u proračun, poput Božićnica i 
Uskrsnica osobama s malim mirovinama, te pomoć u projektu ZAŽELI Generaciji s ljubavlju u kojem je 
Općina bila partner. Općina Rovišće je na natječaju Ministarstva za turizam i sport ostvarila potporu u 
iznosu 477.000,00 kn za uređenje nogometnog igrališta u Rovišću, čija je ukupna procijenjena 
vrijednost oko 1.200.000,00 kn, što je uvršteno u proračun ovim izmjenama i dopunama. Uskoro će biti 
raspisan javni poziv Ministarstva za turizam i sport u sklopu kojeg će se moći prijaviti jedan veliki 
projekt sportsko – rekreacijskog centra Općine Rovišće i ostvariti velika potpora, pa je iznos za 
pripremu projektne dokumentacije sa 500.000,00 kn uvećan na 700.000,00 kn. Sredstva za dodatno 
opremanje KC Rovišće i CK Predavac umanjena su za 300.000,00 kn zato što to ulaganje neće biti 
potrebno u ovoj godini.  
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o drugim izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2022. godinu. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.
  
 

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluka o socijalnoj skrbi. Donesen 
je novi zakon i mi se moramo uskladiti s njime. Ne zna zašto bi općina bila ta koja se bavi ovom 
problematikom, kad postoje Centri za socijalnu skrb. Zatim je dao riječ pročelnici JUO kako bi dala 
dodatno obrazloženje. 
  Pročelnica JUO kaže da je naša dosadašnja Odluka o socijalnoj skrbi neznatno 
izmijenjena i najveći dio odredbi je ostao isti. Ono što je promjena je obveza općine da isplaćuje 
naknadu za troškove stanovanja korisnicima zajamčene minimalne naknade u visini 30% iznosa te 
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naknade. Tko je korisnik zajamčene minimalne naknade određuje Centar za socijalnu skrb u 
odgovarajućem postupku i lokalna samouprava na to nema utjecaja. Broj tih osoba u našoj općini se 
tijekom nekoliko godina znatno smanjio. To su one osobe kojima se do sada isplaćivala naknada za 
nabavku ogrjeva, a ta sredstva su se samo isplaćivala u općini nakon što ih je doznačila Bjelovarsko-
bilogorska županija, koja je pak ta sredstva dobivala iz državnog proračuna. Po našoj dosadašnjoj 
Odluci postojala je mogućnost pomoći u podmirivanju troškova stanovanja, ali sada je to obveza. 
Obzirom na stupanj razvijenosti, Općina Rovišće će sredstva za tu namjenu dobivati izravno iz 
državnog proračuna. Razvijenije lokalne samouprave nemaju pravo na sredstva sa državne razine, 
nego te naknade isplaćuju iz vlastitog proračuna. Kao što je rekao predsjednik Općinskog vijeća, nije 
nam jasno zašto te isplatu ne idu putem Centara za socijalnu skrb, jer oni određuju tko je korisnik i 
isplaćuju zajamčene minimalne naknade. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o socijalnoj skrbi. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže 
ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKE 4. i 5. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni djelomično dobili materijal uz poziv na sjednicu, a na samoj sjednici imaju uvid u cijeli 
dokument „Strategija razvoja većeg urbanog područja Bjelovar za razdoblje 2021. – 2027. godina“. 
Radi se o donošenju Zaključka o davanju pozitivnog mišljenje na konačni prijedlog Strategije razvoja 
većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko razdoblje 2021. – 2027 godina i Zaključka o davanju 
pozitivnog mišljenje na konačni prijedlog Akcijskog plana. Oba Zaključka se odnose na provedbu ITU 
mehanizma, pa predlaže da se obje točke rasprave „u paketu“. Predsjednik Općinskog vijeća daje riječ 
Tanji Ratković kako bi dala dodatno obrazloženje.  
  TANJA RATKOVIĆ kaže kako je već 2020. godine na Općinskom vijeću donesena 
Odluka o suglasnosti za pristupanje većem urbanom području, čime je započeo proces provedbe ITU 
mehanizma. U veljači 2022. godine na Općinskom vijeću donesen je Zaključak o davanju pozitivnog 
mišljenja na nacrt komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana. Ti dokumenti su 
provedbeni akti kako bi se mogla donijeti Strategija razvoja većeg urbanog područja Bjelovar za 
razdoblje 2021. – 2027. godina. Konkretno se radi o uspostavi urbanog područja i to sve prema 
Zakonu o regionalnom razvoju Republike Hrvatske. Cilj ITU mehanizma bila bi decentralizacija cijele 
Hrvatske, odnosno da se bude u korak sa Europom. Provedbom ITU mehanizma, gradovi bi imali 
veću autonomiju u projektima, definirali bi se zajednički smjerovi razvoja urbanog područja, predlagali 
zajednički pravci djelovanja, odnosno drugim riječima razvoj tzv. zajedničke strateške vizije koja 
nadilazi administrativne granice i stvara sinergije koje koriste urbanom području u cjelini. Projekti su to 
u vrijednosti većoj od 1,5 milijardi eura. Provode se u 22 hrvatska grada među kojima je i Bjelovar, a 
Rovišće je partner zajedno sa Velikim Trojstvom, Štefanjem i Kapelom. U Općini Rovišće u planu je 
Razvojni centar Rovišće u vrijednosti 28 milijuna kuna. Kako bi strategija razvoja urbanog područja 
bila kvalitetno posložena, osnovano je Koordinacijsko i Partnersko vijeće koje na svojim sastancima  
analizira dokumente donosi zaključke, a općinski načelnik je član Koordinacijskog i Partnerskog vijeća 
za Općinu Rovišće. Prema smjernicama, predstavnička tijela općina i grada trebaju dati pozitivno 
mišljenje na nacrt kako bi se usvojio. Jedan od provedbenih akata je i Akcijski plan, odnosno okvirni 
dugoročni plan za projekte koji bi se provodili unutar ITU mehanizma, uz napomenu da je tablica 
podložna promjenama, ovisno o situaciji i sredstvima koja su dana. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Zaključak o davanju pozitivnog mišljenje na konačni prijedlog Strategije razvoja 
većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine, te Zaključak o 
davanju pozitivnog mišljenje na konačni prijedlog Akcijskog plana. ZAKLJUČCI su doneseni 
JEDNOGLASNO, te se prilažu ovome ZAPISNIKU i čine njegov sastavni dio.  
  
 

TOČKA 6. 
   
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o suglasnost za provedbu 
ulaganja na području Općine Rovišće za projekt „Rekonstrukcija – jednostavni radovi na uređenju  
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prizemlja zgrade Društvenog doma Rovišće“. Kaže kako uvijek gledamo gdje možemo investirati i 
ulagati i time poboljšati sliku Općine Rovišće. Zatim daje riječ općinskom načelniku, kako bi dodatno 
obrazložio što se sve želi postići ovom rekonstrukcijom. 
  Općinski načelnik kaže kako se radi o prijavi na Natječaj LAG-a Sjeverna Bilogora, 
kojemu je maksimalna vrijednost potpore 150.000,00 kn, te će se ovim projektom urediti prostor 
Društvenog doma Rovišće, na način da se riješe problemi koji su već duže vrijeme prisutni. Kod 
uređenja prostora Društvenog doma najvažniji korak bio bi odvajanje sanitarnog čvora Društvenog 
doma, koji ujedno koriste i gosti ugostiteljskog objekta koji se nalazi u zgradi Općine Rovišće. To često 
predstavlja problem u slučajevima kada pojedini gosti znaju napraviti nered ili uništiti imovinu i na taj 
način stvarati financijske izdatke za Općinu koja to mora sanirati, unatoč tome što je prije par godina 
promijenjena sva instalacija. Projektom je predviđen odvojen sanitarni čvor u sklopu Društvenog doma 
Rovišće kojem će pristup imati samo korisnici Društvenog doma. Također, promijenile bi se pločice u 
predvorju, obnovile bi se drvena zidna obloga, uredio strop, obojali zidovi i drugi „kozmetički“ radovi, 
kao i sama dekoracija prostora. Isto tako, jedna od bitnih stavaka je i pojačati struju koja stvara 
problem na način da izbacuje sklopka zbog preopterećenja kada se u Društvenom domu održava bilo 
kakva proslava, konferencija ili sl.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o suglasnost za provedbu ulaganja na području Općine Rovišće za projekt 
„Rekonstrukcija – jednostavni radovi na uređenju prizemlja zgrade Društvenog doma Rovišće.“ 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.
  

 
TOČKA 7. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o otpisu potraživanja za dugovanja Dječjeg vrtića Palčica. U kratkom uvodu navodi 
kako su svi već upoznati sa situacijom u Dječjem vrtiću Palčica, i da se radi o tome da vrtić nije mogao 
plaćati svoje obveze po osnovi zakupnine, što je stvorilo dugovanje u iznosu od oko 377.160,00 kn. 
Nakon toga daje riječ općinskom načelniku. 
  Općinski načelnik kaže kako Općina nije ništa izgubila, već nije dobila koliko je 
očekivala, a radi lošeg poslovanja vrtića, zbog čega je Općina Rovišće morala preuzeti osnivačka 
prava i ustrojiti vrtić kao javnu ustanovu. Ravnateljica dječjeg vrtića nije dovoljno vodila brigu o naplati 
potraživanja od roditelja. Pohvaljuje službenicu Sanju Horvat koja je kao predsjednica Upravnog vijeća 
Dječjeg vrtića Palčica preuzela odgovornost i dovela financije, koliko je moguće, u red. Predlaže se da 
cijena vrtića uskoro bude veća. Općina nije do danas mijenjala cijene, ali sa trenutnom situacijom 
vezano uz povećanje cijena energenata, hrane i ostalog, nije moguće da cijena vrtića i dalje ostane 
ista, a uz to treba voditi računa da imamo kvalitetne odgajateljice, a znamo da je riječ o deficitarnom 
zanimanju. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  MARIJANA ĆUK komentira povećanje cijene vrtića tako da daje primjer za svoga sina, 
za kojega je ona prije 15 godina plaćala cijenu koja je trenutno sada, a uvjeti su se itekako mijenjali. 
Slaže se sa povećanjem cijene i misli da tu nema drugačijeg rješenja. 
  Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
predložio je da se donese Odluka o otpisu potraživanja. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se 
prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
    
 

TOČKA 8. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge, ako ih 
imaju. 
  MARIJANA ĆUK ima pitanje vezano uz završetak radova na školi u Rovišću. Zanima 
ju kada se očekuje završetak radova, te hoće li djeca ove školske godine krenuti normalno u svoju 
školu. Napominje kako ju roditelji svakodnevno ispituju ta pitanja na radnom mjestu, te kako nitko ne 
zna odgovor. 
  Općinski načelnik kaže kako je u zadnjem razgovoru sa županom bilo rečeno kako će 
škola biti dovršena do početka nove školske godine. Županije je od općine zatražila 900.000,00 kn 
pozajmice za dugove investitora, drugim riječima nemaju novca. Radovi idu u dobrom smjeru, Daruvar 
je sa svojim viškom novca otplatio dugove. Na sljedećoj sjednici Županijske skupštine postavit će 



 - 5 - 

pitanje o situaciji u Osnovnoj školi Rovišće, te također o cestama u Kakincu, Podgorcima i dr. 
naseljima, jer su u lošem stanju. 
  IVICA HRGA postavlja pitanje vezano uz vodovode i opskrbu vodom. Navodi kako su 
ljudi u teškoj situaciji, jer nemaju vode za domaćinstva i životinje.  
  Općinski načelnik kaže kako je izdana Uporabna dozvola za Žabjak, a za drugi 
vodovod Rovišće – Gornje Rovišće – Kakinac – Domankuš, je obavljen tehnički pregled, ali nije još 
uvijek izdana Uporabna dozvola zbog nekih nedostataka koje je istaknula Županijska uprava za ceste, 
te ih je potrebno riješiti. Vidjet ćemo da li je moguće da se vodovod koristi bez Uporabne dozvole, jer 
je činjenica da postoji nedostatak vode i velika je suša. Također navodi problem naplaćivanja vode 
koju zainteresiranim mještanima dopremaju vatrogasci DVD-a Rovišće. 
  ROKO PAŠALIJA daje prijedlog obnove Društvenog doma u Podgorcima. Poziva 
općinu da preuzme odgovornost oko iznajmljivanja, te također da se obnova doma uvrsti u proračun. 
Predlaže da stanovnici Podgoraca sudjeluju u prikupljanju sredstava. 
  Općinski načelnik kaže kako je potrebno najmanje 2 milijuna kako bi se taj Društveni 
dom uredio. Ne vjeruje u sakupljanje sredstava od mještana Podgoraca. Predlaže da se Društveni 
dom u Podgorcima prenamjeni u dom za starije koji bi imao svrhu i korist. Ovako bi, i da se obnovi i 
uredi, i dalje bio većinu vremena prazan kao i ostali društveni domovi na području Općine Roviće. Što 
se tiče manjeg prostora kraj trgovine u tom domu, njegovo uređenje je već dogovoreno sa 
Komunalcem Rovišće d.o.o.  
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako se ne isplati ulagati ako nije stopostotno 
uređenje, odnosno potrebni su veliki iznosi, jer je to veliki prostor koji je dosta zapušten. Nadalje, 
upozorava da treba riješiti pločice ispred mrtvačnice u Rovišću. 
  Općinski načelnik spominje problem vojnog voćnjaka i komplikacija oko državne 
imovine. To je već odavno trebalo biti riješeno, a državna imovina bila je i tema sastanka u Hrvatskoj 
zajednici općina. Zbog toga što je to državna imovina, proces je dugotrajniji i složeniji. Također navodi 
problem zbrinjavanja pasa lutalica i to je situacija koja se javlja sve češće. Navodi kako je počelo na 
društvenim mrežama negativno komentiranje o komunalnom redaru i općinskom načelniku. Općinski 
načelnik poziva vijećnike da reagiraju na nepropisno odbacivanje otpada, isto tako na pakiranje na 
nogostupima, tako da slikaju ili upozore one koji to rade.  
  MARIJANA ĆUK I SABINA DŽOLAN MARODOLAC kažu da se mnogi nepropisno 
parkiraju kod Pošte u Rovišću. 
   ZDENKA ŽUŽIĆ napominje problem odloženog smeća koje se nalazi u njenoj ulici, te 
na rubovima šuma i slično. Kaže kako ljudi neprestano odbacuju smeće gdje ne bi trebali. 
  JOZO ŠUKAN kaže da treba popraviti oštećenja na fasadi ove zgrade Društvenog 
doma u Rovišću. 
  Općinski načelnik kaže da je Željeznička postaja Rovišće u jako lošem stanju. Prozori 
su razbijeni, prostor je neuredan, ukraden je plastični prozor u prizemlju. Predlaže da se nekoga 
smjesti u stan na katu objekta, jer bi odmah bilo drugačije, odnosno vandalizam bi bio manje prisutan, 
a i objekt bi se održavao. Postavljanje kamera je isključeno, jer nekretnina nije vlasništvo Općine 
Rovišće. Predlaže da se postave kamere lovaca, koje su jako dobre kvalitete kako bi uhvatile one koji 
rade nered na raznim lokacijama u općini. Spominje problem nerazvrstane ceste u Predavcu, od 
državne ceste do Vatrogasnog doma u Predavcu. Radi se o cesti koja je napravljena davno, bez 
ikakve odluke, na način da se na poljski put navezao šljunak i nakon toga asfaltirala cesta. 
Organizator je bio Darko Lovrić uz suradnju 1. HGZ-a. Vlasnicima zemljišta je poslana obavijest 
građevinskog inspektora u kojoj se prijeti visokim kaznama ako se ta cesta ne ukloni. Za sad je 
napravljen i predan na provedbu geodetski elaborat i radi se na tome da općina to imovinski-pravno 
sredi i uknjiži kao svoju općinsku nerazvrstanu cestu, kako bi se spriječilo plaćanje kazni za vlasnike 
parcela na čijim dijelovima je izgrađena. Ta cesta je formirana na način da spaja državnu cestu i Trg 
hrvatskih graničara, te obuhvaća i dio parkirališta ispred Vatrogasnog doma u Predavcu. Krenula je 
priprema javne nabave za tržnicu u Rovišću. Kupljen je školski pribor za učenike s područja općine za 
novu školsku godinu. 
  MARINA RISEK postavlja pitanje oko pasa u Domankušu, koji imaju svoje vlasnike, ali 
su pušteni bez nadzora, te napadaju prolaznike. Također navodi kao problem autobusnu stanicu u 
Domankušu, koju netko stalno razbija, a i nalazi se na lošoj lokaciji. 
  Općinski načelnik kaže da je razgovarao sa glavnim inspektorom koji misli da je 
rješenje sterilizacija pasa. Predlaže da se vlasnike takvih pasa prijavi, a za autobusnu stanicu odredi 
nova lokacija. 
  STJEPAN ŠIMUNOVIĆ obavještava vijećnike da će 10. rujna biti proslava 70. 
godišnjice DVD-a Kovačevac, te ih poziva da dođu. 
 



 - 6 - 

  Kako više nije bilo pitanja i prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća zaključio je 
sjednicu u 20,25 sati. 
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